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FAU-MØTE, tirsdag 3. desember 2024, 19.00-21.00 

Sted: Personalrommet Bjørnsletta 

Møteleder: Bjørn/ Åshild  

Referent: Åshild Langholen 

Til stede: 1.klasse, 2.klasse, 3A, 3B, 4A, 4B, 5A, 5B, 6A, 6B, 7A, 7B, 8A, 8B, 8C, 8D, 9A, 9B, 9C, 9D, 
10A, 10B, 10C, 10D, 10S (ikke til stede) 

 

REFERAT: 
 

Informasjons- og diskusjonssaker 

 Saksnr. Sak Saksdok. Ansvarlig 

2024-12-03/1 
 

Registrering av fremmøtte og stemmeberettigede. Skriftlig Åshild  
 

2024-12-03/2 
 

Informasjon fra og innspill til Driftsstyret Muntlig Thomas/ Bjørn 

Skolens økonomi – prognose tilsier at skolen vil ha et vesentlig merforbruk i år, dette skyldes i hovedsak høy lønnskost 
(til dels på grunn av ansettelser for å imøtekomme pålegg etter tilsynet fra Statsforvalteren). Rektor vil møte UDE for å 
redegjøre, samt diskutere veien videre. 
 
Innspill fra Elevrådet (u-trinn-representanter): 

• Elevene ønsker en ny vurdering av forbudet mot å forlate skolens område i friminutt 

• Elevene ønsker større påvirkning/medvirkning med hensyn til undervisningsopplegget 

• Kan FAU bidra slik at det også blir mulig å velge alpint på skidagen 
 

2024-12-03/3 
 

Informasjon fra og innspill til SMU Muntlig Øystein 

Agenda for neste SMU-møte (04.12): 

• Fokusområde «Informasjon fra skolen» SMU ønsker at skolen så tidlig som mulig sender ut datoer for møter 
og arrangementer (foreldremøter, avslutninger etc) 

• Trepartssamarbeidet – hvordan kan partene fortsette å jobbe sammen på en god måte 

• Skidag – alpint som aktivitet (ref. spørsmål fra DS og Elevrådet) 
 
2024-12-03/4 

 
Informasjon fra komiteene Muntlig Bjørn/ Åshild 

Mye av det praktiske FAU-arbeidet foregår i de forskjellige komiteene. Noen av komiteene ivaretas fast av bestemte 
trinn, de øvrige besettes av øvrige representanter. (Oversikt over hvem som sitter i de forskjellige komiteene ligger i 
Teams.) Vi vil forsøke å videreføre praksisen med at annethvert FAU-møte helt eller delvis benyttes til komitearbeid. 
 

• AKS ingen til stede fra komiteen 

• 17. mai ettermiddagsarrangement komiteen er i arbeid 

• 17. mai frokost avventer til nærmere arrangementet 

• Natteravn oppstart etter jul. Komiteen velger en kontaktperson. Det har kommet en henvendelse fra 
Natteravnskoordinator i bydelen vedr «vinterravning» - komiteen vurderer og avstemmer med Øraker 

• Skoleball avholdes 23. januar på Spiseriet. Befaring avholdt sammen med elevreps. God dialog med 
Jonathan og Frida – mye samme opplegg som i fjor 

• Trafikk utbygging av Åsjordet 3 – det er meldt om bekymring for trafikksikkerheten. Bystyret ber Byrådet om å 
stille krav til og sørge for trafikksikkerheten i byggeperioden. Dette er vedtatt som en del av byggesaken 

• Læring og ped det jobbes fremdeles med å få til et møte med rektor 

• Politikk og kommunikasjon: N/A 
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2024-12-03/5 
 

Julemarkering på skolen Muntlig Bjørn 

Henvendelse fra skoleledelsen: 
 

• Skolen trenger 1-3 personer til fakkeltenning før juleavslutning 19. desember (Øystein og Bjørn tar denne) 

• Skolen oppfordrer alle foreldre til å la bilen stå samme morgen. Fint om representantene sender ut en melding 
i sine klasser - det sendes også ut skolemelding 

 
2024-12-03/6 
 

Søknad om støtte til skoleball 2025 Skriftlig Eli 

Budsjettet skal dekke 3-retters middag, oppdekking, blomster, dekor, premier, DJ, lyd- og lysutstyr med mer. Det er 
noen flere elever på kullet i år og prisene har økt. Komiteen søker med dette om 

• Kr 15 000 i støtte fra FAU 

• I tillegg søker vi om øremerking av inntil kr 5 000 til enkeltelever med behov for økonomisk bistand for å kunne 
delta. Søknad må gå via skolen 

 
Støtte kr 15 000 er innvilget ved avstemming. Øremerking av midler er innvilget ved avstemming. 

 
2024-12-03/7 
 

Foreldredrevne arrangementer/aktiviteter Muntlig Bjørn 

Det har kommet forslag om å starte skolekor. Interesse for dette er forsøkt avklart, SMU tar opp saken i neste møte og 
foreslår at skolen sender ut en skolemelding for å sjekke interessen i alle klasser. 
 
Mer informasjon om oppstart og drift av skolekor kan finnes her https://www.musikkiskolen.no/artikler/start-skolekor-
eller-kor-i-sfo-aks-tiden 

 
2024-12-03/8 
 

Eventuelt Muntlig Alle 

• Skal FAU ta initiativ til å invitere til eksterne foredrag? Forslag om at vi ber SALTO-koordinator om å holde et 
foredrag for hele foreldregruppen i februar/mars. Det kan inviteres til Foreldrekaffe som en del av 
arrangementet. SMU tar opp denne saken også i sitt neste møte 

• Spleis-innsamling for å skaffe midler til skidag i Tryvann. Dette må stemmes over senest i neste møte. Øystein 
forbereder saksfremlegg basert på samme sak fra 2023 
 

Neste møte / praktisk informasjon 

Neste møte er onsdag 8.januar, kl. 1900 på personalrommet 
 
Praktisk informasjon 
 
Minner om våre prioriterte områder for skoleåret 2024/25 
- skolemiljø for bedre trivsel og læring 
- klassevise tradisjoner for økt tilhørighet 
- strategisk plan for å sikre kontinuerlig forbedring 

 
Agenda sendes normalt ut en uke før møtet. For å få saker på agendaen må disse meldes til leder eller 
nestleder skriftlig to uker før møtet. Det må gis info om hva saken gjelder og hvordan den skal behandles 
samt forslag til vedtak. 
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